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Informatieve vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 6 

Vraag: Het resultaat is €21 mln. voordeliger dan de Berap aangaf (€5,8 mln.). Dit roept 
vragen op.  Hoe kan verklaard worden dat we niet eerdere zicht hebben op deze 
verschillen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 6 

Vraag: In het verlengde van vraag 1. Hoe kunnen we gaan zorgen dat dergelijke verschillen 
beperkt blijft tot in verhouding kleinere bedragen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 86 

Vraag: In paragraaf 6.71 is een bezuiniging doorgevoerd van ca. €7.6 mln. De rekening valt 
nog eens €5.3 mln. voordeliger uit. Is er door de bezuinigen te streng gehandeld in 
de uitvoering? Of is er een andere verklaring?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: xx 

Pagina 87 

Vraag: 
 

Vanuit de rijksoverheid krijgen wij een bedrag van ca. €600K ter bestrijding van de 
armoede voor kinderen. Is dit juist? Waar is dit geld aan uitgegeven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 141 

Vraag: De deelneming in het Bassin is afgewaardeerd, omdat de aandelen nauwelijks 
verhandelbaar zijn. Hoe bent u tot deze conclusie gekomen en waarom trekt u deze 
conclusie nu en bijv. niet eerder? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 141 

Vraag: Doorvragend op vraag 4, zal het toekomstperspectief voor deze deelname 
verbeteren als het Landbouwbelang als het Sappi terrein verder ontwikkeld?  

Antwoord:  
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Informatieve vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 216 

Vraag Kunt u aangeven waarom de voorziening groot onderhoud verhardingen met €0,77 
mln. is afgenomen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 45 

Vraag: Hoe verklaart u dit percentage en kunt u de trend in dit percentage verklaren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 4 (jaarrekening 2021 vergeleken met jaarrekening 2020) 

Vraag: In de jaarrekening 2020 valt onder kerngegevens ‘totaal lasten’ op pagina 4 te lezen 
een bedrag van €528.761.000, terwijl in de jaarrekening 2021 op pagina 4 bij 
hetzelfde onderwerp een bedrag van €524.090.000 valt te lezen. Hoe verklaart u dit 
verschil, aangenomen dat de jaarrekening 2020 is gecontroleerd door een 
accountant en is vastgesteld door de raad? Is de raad van deze wijziging op de 
hoogte gebracht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 11 en 
323, 11.8 

Blz. 323, 11.8 MJP veiligheid, corresponderend met blz. 11 onder 1.2 1 bolletje 3 
en 4 (een samenhangende aanpak van veiligheid gerelateerde overlast en 
voortdurende aandacht voor veiligheidsbeleving) MJP veiligheid veiligheidsbeleving 
niet langer meer gebiedsgericht maar op casusniveau. Procesregisseur naar 0.5 
boven formatief. 

Vraag: Wat betekent deze nieuwe aanpak voor het inzicht in de problematieken op 
wijkniveau?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 13 en 
323, 11.1 

Blz. 13 corresponderend met blz. 322 terugdraaien extra inzet handhaving 11.1 
225.000 euro winst. 

Vraag: Is het organisatorisch mogelijk om net zoals bij de politie ook bij de handhaving met 
vrijwilligers te gaan werken? En wat betekent dit voor de bevoegdheden van die 
vrijwilligers?  

Antwoord:  
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Informatieve vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 12 
onder 5 

12 punt 5, veiligheidsbeleving in 6 buurten uitstellen door amendement bij pre 
begroting. Er kunnen hierdoor nu tot 31 december 2022 slechts in 3 i.p.v. de 
gestelde 6 buurten een “Maastrichtse aanpak veiligheidsbeleving” plaatsvinden 

Vraag: Wat is de stand van zaken met betrekking tot het uitstel van dit amendement? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 18, tabel 

Vraag: Begroot was voor een aanzienlijk lager CROW-niveau voor 3 van de 6 indicatoren. 
Gerealiseerd is een nagenoeg gelijk niveau. 
Wat zijn de exacte (voordelige?) gevolgen of oorzaken en wat waren de financiële 
consequenties (graag ook in meer detail, c.q. subcategorieën) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 19, eerste bullet, “vaststellen in 3e kwartaal verkeersstudie stationsomgeving” 

Vraag: Is hier rekening gehouden met, c.q. doorgerekend wat de gevolgen/extra kosten 
zijn voor, de komst van het hoofdkantoor van DSM? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 23, betreffende niet invoeren en in gebruik nemen scanauto 

Vraag: Wat waren de kosten van de niet gelukte/niet doorgezette aanbesteding? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 23, betreffende niet invoeren en in gebruik nemen scanauto 

Vraag: Wat waren de kosten van de inzet van handhaving/FTE hierdoor? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 105, hogere kosten in rekening gebracht door Veolia 

Vraag: Wordt verwacht dat er nog restitutie plaatsvindt van de substantieel hogere 
vermarketingskosten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 40 en 44  
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Informatieve vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA  

  

Vraag: Wanneer worden de BBV indicatoren (p. 40) en effectindicatoren (p. 44) voor 
2020/2021 bekend? Worden hier de gevolgen van de covid-pandemie in 
meegenomen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 41 

Vraag: Klopt de informatie in de paragraaf over het VO? Is dit achterhaald?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 45 

Vraag: Wat is de verklaring voor het gebrek aan verbetering bij de effectindicator 
‘onderwijsachterstand’?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 46 

Vraag: ‘Sterkere gebiedsteams’ en ‘knooppunten’: “realisatie beperkt als vanwege 
beperkte capaciteit”. Kunt u toelichten wat u hiermee bedoelt en hoe dit wordt 
is/wordt opgepakt? Wat zijn de risico’s van deze beperkte capaciteit? Wie is 
verantwoordelijk voor het bewerkstelligen van voldoende capaciteit? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 49 

Vraag: Investeringen onderwijshuisvesting (€2.025.000): kunt u dit bedrag van een 
toelichting/achtergrond voorzien? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 244 

Vraag: Kunt u de investering in bedrijfsgebouwen van ‘spreidingsplan LVO €0,170 mln van 
onderbouwing voorzien?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 250 

Vraag: Hoe staat het met de transformatie van de (3) kinderboerderijen in onze gemeente 
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Informatieve vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA  

  

en de middelen die daaraan gekoppeld zijn?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 287 

Vraag: Wat is de reden dat u geen subsidie geeft/heeft gegeven aan Kinderboerderij 
Limmel? Aan welke eisen/regels moeten de (3) kinderboerderijen in onze gemeente 
voldoen om in aanmerking te komen/blijven voor subsidie?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 308 

Vraag: Klopt het dat u in gesprek bent met een koper voor Hoeve Rome? Wat betekent 
zo’n verkoop voor de kinderboerderij? Hoe wordt dit vanuit de gemeente begeleid? 
Hoe is deze verkoop gerelateerd aan andere ontwikkelingen in Limmel?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 90 

Vraag: Doelgroep-arrangementen onderwijs-jeugd. Welke taken voor regiogemeenten 
bedoelt u hier? Kunt u nog eens uitleggen (jip en janneke) wat deze doelgroep-
arrangementen inhouden, hoeveel kinderen in onze gemeente ermee bereikt 
worden, op welke visie de doelgroep-arrangementen zijn gebaseerd en hoe het met 
alle pilots staat? Welke organisaties ontvangen er allemaal gemeentelijk geld voor 
de uitvoering van deze doelgroep-arrangementen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 

Pagina: 287 

Vraag: Bij vraag B-3 van onze fractie over de jaarrekening 2020, antwoordde u ‘ja’ op onze 
vraag of de €111.000 in de subsidieregeling LEA beschikbaar bleef voor 2021/2022. 
In de jaarrekening wordt gesproken van een subsidieplafond van €273.000. Is dit 
inclusief of exclusief de €111.000 uit 2020? Indien dit exclusief is, betekent dit dan 
dat er nog een bedrag van €101.00 (273.000-172.000) over 2021 plus een bedrag 
van €111.000 over 2020 beschikbaar is? Wat doet u met dit geld? 
Wat is uw verklaring voor het niet volledig uitgeven van deze subsidie?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  xx 
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Informatieve vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA  

  

Pagina: 73 en 90 

Vraag: (p.90) Hoeveel unieke kinderen hebben in 2021 gebruik gemaakt van de sociaal-
medische indicatie? Waar worden deze middelen aan besteed?  
(p.73) Wat bedoelt u in de laatste paragraaf met “hoe dit meer passend ingezet kan 
worden als alternatieve vorm van ondersteuning passend bij ‘gewoon’ meedoen en 
ter voorkoming van jeugdhulp”? 

Antwoord:  

  

 


